
 

 

 

     

Αθήνα, 8 Δεκεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  τον Υπουργό Εσωτερικών 

Θέμα: «Παραμελημένα τα 2 νεκροταφεία Σαλαμίνας» 

 

Σύμφωνα με καταγγελίες κατοίκων, τα 2 νεκροταφεία της  Σαλαμίνας  – Αιαντείου και 

δημοτικής κοινότητας Αμπελακίων- έχουν γεμίσει μπάζα, σπασμένα μάρμαρα από τάφους, 

κατεστραμμένα λουλούδια, σακούλες, μπουκάλια και απορρίμματα κάθε είδους τόσο στο 

εξωτερικό χώρο όσο και στο εσωτερικό τους. 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένο πως τα νεκροταφεία δεν είναι ανοιχτά για το κοινό 

αυτήν την περίοδο,  

 Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Είναι ενήμερος για την κατάσταση; 

2. Για ποιο λόγο έχουν συσσωρευτεί σκουπίδια και μπάζα εκτός του νεκροταφείου της 

δημοτικής κοινότητας Αμπελακίων; 

3. Δεδομένου πως η πλειοψηφία των απορριμμάτων είναι μάρμαρα, πρόκειται για 

μπάζα του νεκροταφείου; 

4. Έχει ενημερωθεί ο δήμος για την περισυλλογή τους και αν ναι πότε 

προγραμματίζεται να γίνει αυτή; 

5. Για ποιο λόγο υπάρχει η εικόνα εγκατάλειψης στο νεκροταφείο Αιαντείου; 

6. Οι εργαζόμενοι και στα δύο νεκροταφεία είναι όλοι σε αναστολή ή κάποιοι 

εργάζονται κανονικά; 

7. Αν κάποιοι εργάζονται κανονικά, πόσοι είναι οι εργαζόμενοι και ποιες οι 

αρμοδιότητές τους; 

8. Ποια η πρόβλεψη για άμεση περισυλλογή των απορριμμάτων εκτός του 

νεκροταφείου στη δημοτική κοινότητα Αμπελακίων; 

9. Ποια άμεσα μέτρα θα ληφθούν ώστε να καθαριστεί και ο χώρος εντός των 

νεκροταφείων; 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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